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Protokół Nr 2/2025 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 28 stycznia 2025 roku 

Posiedzenie odbyło się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Bieżuniu, 

ul. Warszawska 2. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Krzysztof Grzegorz Jabłoński o godz. 12:00 otworzył 

posiedzenie Komisji. Po powitaniu członków Komisji oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

uczestniczy 4 członków Komisji - co wobec składu Komisji w liczbie 5 – stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. O godz. 12:03 dołączyła do posiedzenia 

radna p. Małgorzata Czerwińska. 

Spoza Komisji w posiedzeniu uczestniczyła: 

1. Pani Barbara Rogowska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu. 

Przewodniczący Komisji odczytał porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności. 

2. Rozpatrzenie petycji z dn. 02.01.2025r. i wydanie stanowiska. 

3. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2024 rok. 

4. Uchwalenie rocznego planu pracy Komisji na rok 2025. 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Do porządku nie wprowadzono zmian. 

Przewodniczący Komisji przeprowadził głosowanie nad porządkiem posiedzenia, jednogłośnie 

przyjęto porządek, „za” głosowało 4 członków Komisji. 

 

Ad pkt 2. 

Rozpatrzenie petycji z dn. 02.01.2025r. i wydanie stanowiska. 

 

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Grzegorz Jabłoński poinformował, że Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Bieżuniu w dn. 13.01.2025r. skierowała do Komisji petycję 

z dn. 02.01.2025r. (data wpływu: 9.01.2025r.). Następnie przybliżył jej treść. 

Radny p. Marek Żurawski powiedział, że niejednokrotnie z takimi petycjami się spotykamy. 

Dodał, że zawsze negatywnie wypowiadaliśmy się na ten temat. Nadmienił, że dla niego są to 

organizacje samozwańcze. Według niego gdyby uznać tą petycję za zasadną, to nic nie jest 

praworządne, nie istnieje – sejm, senat, Prezydent.  

Radna p. Izabela Nadolska powiedziała, że dla niej są to teorie bardzo wywrotowe i szkodliwe. 

Nie wie, dlaczego oni to piszą, bo jak można napisać, że naród nie sprawuje władzy. Przecież 

my ją wybieramy, więc de facto my sprawujemy władzę poprzez naszych reprezentantów. 

Radny p. Piotr Karpiński stwierdził, że petycja jest bezzasadna, bo tak naprawdę neguje też 

nasze funkcje samorządowe, bo jeżeli odrzuca wszystkie funkcje, to również i nasze. 

Radny p. Marek Żurawski powiedział, że na dobrą sprawę nie powinniśmy tego rozpatrywać 

skoro nie istniejemy. 
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Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Grzegorz Jabłoński przybliżył opinię adwokata. Jego 

zdaniem jest to petycja bezzasadna, która nie wnosi nic do funkcjonowania naszego samorządu. 

Gdyby uznać ją za zasadną, to wniosłaby chaos do samorządu. 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznaje petycję z dnia 02.01.2025r. skierowaną przez 

Urząd Cywilnej i Demokratycznej Kontroli za bezzasadną. 

W wyniku głosowania jednogłośnie przyjęto powyższe stanowisko, 5 członków Komisji 

głosowało „za”. 

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Grzegorz Jabłoński dodał, że przyjęcie tej petycji 

burzyłoby porządek prawny, funkcjonowanie naszego samorządu. 

Radny p. Marek Żurawski powiedział, że ma nadzieję, iż inne samorządy podobnie rozpatrują, 

bo chyba nikt nie uzna tej petycji za zasadną. 

Radny p. Piotr Karpiński powiedział, że główne założenia petycji godzą w istnienie samorządu, 

funkcji, którą sprawują, funkcji burmistrza, partii. Dodał, że bezzasadne ze względu na główne 

założenia tej petycji. 

Dyskutowaną nad uzasadnieniem do stanowiska. 

Ostatecznie przyjęto uzasadnienie do stanowiska: Komisja nie zgadza się z założeniami 

przedstawionymi w treści tej petycji. 

W wyniku głosowania jednogłośnie przyjęto powyższe uzasadnienie, 5 członków Komisji 

głosowało „za”. 

Ad pkt 3. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2024 rok. 

 

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Grzegorz Jabłoński przedstawił sprawozdanie 

z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2024 rok. 

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Grzegorz Jabłoński przeprowadził głosowanie nad 

przyjęciem sprawozdania z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2024 rok. 

W wyniku głosowania jednogłośnie przyjęto sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji za 2024 rok, 5 członków Komisji głosowało „za”. 

Ad pkt 4. 

Uchwalenie rocznego planu pracy Komisji na rok 2025. 

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Grzegorz Jabłoński przedstawił plan pracy Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji na rok 2025.  

Nie wniesiono zmian do przedstawionego planu. 

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Grzegorz Jabłoński przeprowadził głosowanie nad 

podjęciem uchwały w sprawie planu pracy Komisji na rok 2025. 

W wyniku głosowania jednogłośnie podjęto Uchwałę Nr 1/2025 Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji z dnia 28 stycznia 2025 roku w sprawie planu pracy Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji na rok 2025, „za” głosowało 5 członków Komisji. 
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Ad pkt 5. 

Sprawy różne. 

 

 Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Grzegorz Jabłoński zaproponował szkolenie 

dotyczące działania Komisji. Zapytał, czy członkowie są za tym. 

Radni wyrazili chęć.  

Inspektor ds. obsługi Rady Miejskiej zaproponowała wyszukanie i przedstawienie 

informacji. 

Zdecydowano, że szkolenie odbyłoby się na posiedzeniu Komisji. 

Ad pkt 6. 

Zamknięcie posiedzenia. 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Pan Krzysztof Grzegorz 

Jabłoński, o godz. 12:49 zamknął posiedzenie. 

Do protokołu załącza się: 

 listę obecności; 

 petycja z dn. 02.01.2025r. Urzędu Cywilnej i Demokratycznej Kontroli; 

 opinia prawna w sprawie petycji z dnia 02 stycznia 2025 roku, która wpłynęła do 

Urzędu Miasta i Gminy Bieżuń od Urzędu Cywilnej i Demokratycznej Kontroli 

z dn. 13.01.2025r.; 

 Stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dn. 28.01.2025r. w sprawie petycji 

z dn. 02.01.2025r.; 

 Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2024 rok; 

 Uchwałę Nr 1/2025 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 28 stycznia 2025 roku 

w sprawie planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na rok 2025. 

 

 

Protokołowała: 

Izabela Sztybor 

Przewodniczący  

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 

/-/ Krzysztof Grzegorz Jabłoński 


